
На позачерговій сесії' VII 
скликання Славутицької місь
кої ради прийнято рішення про 
підвищення заробітної плати 
педагогічним працівникам за
кладів освіти, що фінансуються 
за рахунок коштів місцевого бю
джету. Обговорювалось і звер
нення міського голови Львова 
Андрія Садового щодо наданню 
дозволу на вивіз побутового сміт
тя Львова на сміттєвий полігон 
міста Славутич. Зараз вивчається 
думка жителів міста.


